
Planlegging av  
Geovekst-aktiviteter  

i Sør-Trøndelag 



Geovekst i Sør-Trøndelag 

• Overgang til NN2000 i rute 
• Lang tradisjon for kartlegging av hele kommuner (B + C) 
• Laserskanning ved behov, nesten halve fylket er 

laserskannet 
• 12 års langtidsplan for fotogrammetrisk ajourføring 

– Periodisk ajourføring planlegges hvert 5 eller 10 år 
– Planen revideres årlig på FDV-årsmøtet 
– Trondheim ordner seg selv 

• Omløpsfotografering av hele fylket 2012-2014 (neste runde 
i 2019?) 

• Ortofoto fra gamle flybilder? 
• Skråfoto? 





Geovekst-prosjekter 
med oppstart 2014-2017 

2014 

2015 

2016 

2017 

NB: Ikke hele kommunen skal 
kartlegges (kun B-områdene) 



Kostnader nye prosjekt 2014 



Laserprosjekter 

Eksisterende data 

2014 

NB: Ikke hele kommunen skal 
laserskannes i 2014 
 
Usikre planer etter 2014 



Omløpsfotografering 

2014 

2013 

2012 



Bruk av omløpsbildene 

• Ønsker å ajourføre AR5 (i de fleste kommunene) 

• Ønsker å ajourføre C-områdene 

• Ønsker å nykonstruere vann i C-områdene 

• Ønsker å ajourføre Vbase for hele kommunen 

• Ønsker kartlegging etter C-standard i D-områdene 

• Ønsker generering av DTM og kurver i D-
områdene 



Har vi og de 
andre partene 

midler til dette? 



Kostnadsoverslag bruk av 
omløpsbildene 



Oppsummering - spørsmål 
• Omløpsbildene gir gode ortofoto 
• Periodisk ajourføring av AR5 er kostbart. Bør 

kostnadsfordelingen endres? 
• Vi må få til en samordnet fotogrammetrisk datafangst fra 

omløpsbildene – større dekning av kostnader fra Kartdata? 
• Finansiering for KV en utfordring. GV-partene kan spre 

kostnadene over flere år. Dette er ikke mulig for KV. Behov 
for mer midler i enkelte perioder dersom vi skal utnytte 
omløpsbildene maksimalt. 

• Hvilke områder er viktigst å kartlegge, B eller C? 
• Kan vi bruke omløpsbildene til ajourføring i B-områdene? 

Behov for testprosjekt? 
• Bør B-områdene bli mindre (tilsvarende områdene man 

lagde kart i M 1:1000)? 


